

ຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບຈາກຂະແໜງການທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ	
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດດໍາເນີນທຸລະກິດ ການສື່ສານຜ່ານດາວທຽມ
ປະເພດເອກະສານ	ໃບອະນຸຍາດດໍາເນີນທຸລະກິດ
ວັນທີແກ້ໄຂຂໍ້ມູນລ່າສຸດ	14.10.2020
ພາກສ່ວນຮັບຜິດຊອບ	ກົມຄືນຄວາມຖີ1
ຜູ້ທີ່ສາມາດຍືນຂໍເອກະສານ	ບຸກຄົນ, ນິຕິບຸກຄົນ ຫຼື ການຈັດຕັ້ງ ທັງພາຍໃນ ແລະ ຕ່າງປະເທດ ທີ່ມີຈຸດປະສົງດໍາເນີນທຸລະກິດ ກ່ຽວກັບການສື່ສານຜ່ານດາວທຽມ ເຊັ່ນ: ການບໍລິການໃຫ້ເຊົ່າຊ່ອງສັນຍານການສື່ສານຜ່ານດາວທຽມ, ການບໍລິການການສື່ສານຜ່ານດາວທຽມ VSAT, ການໃຫ້ບໍລິການຮັບ ແລະ ສົ່ງຂໍ້ມູນຜ່ານສະຖານີດາວທຽມພາກພື້ນດິນ, ການນໍາເຂົ້າ, ຈໍາເປັນຜະລິດ ແລະ ສົ່ງອອກ ອຸປະກອນສື່ສານຜ່ານດາວທຽມ ແລະ ທຸລະກິດສື່ສານຜ່ານດາວທຽມອື່ນ ຕອນໄດ້ຮັບອະນຸຍາດຈາກ ໂທລະຄົມມະນາຄົມ ແລະ ການສື່ສານ (ຍົກເວັ້ນ ລະບົບໂທລະພາບຜ່ານດາວທຽມ DTH)
ເງື່ອນໄຂໃນການຂໍເອກະສານ	- ມີທະບຽນວິສາຫະກິດ ສໍາລັບຜູ້ທີ່ມີຈຸດປະສົງນໍາໃຊ້ຄືນຄວາມຖີວິທະຍຸສື່ສານເພື່ອດໍາເນີນທຸລະກິດ ມີຖານະທາງດ້ານການເງິນທີ່ໝັ້ນຄົງ, ມີແຜນດໍາເນີນກິດຈະການຂອງຕົນ; - ເງື່ອນໄຂອື່ນຕາມແຕ່ລະປະເພດການສື່ສານ; ມີບຸກຄະລາກອນທີ່ມີຄວາມຮູ້ຄວາມສາມາດຕາມປະ ໂດຮັບສິດໃນການໃຫ້ບໍລິການສື່ສານຜ່ານດາວທຽມ(ສໍາລັບດາວທຽມຕ່າງປະເທດ),- ມີສໍານັກງານ ມີການບໍລິການຫຼັງການຂາຍໃຫ້ລູກຄ້າ

ກົດໝາຍ ແລະ ນິຕິກຳອື່ນໆ ທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຊື່	ເລກທີ	ລົງວັນທີ	ໝາຍເຫດ
ດໍາລັດວ່າດ້ວຍການສື່ສານຜ່ານດາວທຽມ	471/ລບ	27.12.2019	ພາກທີ IV ທຸລະກິດກ່ຽວກັບການສື່ສານຜ່ານດາວທຽມ ມາດຕາ 40 ເຖິງ 45

ໃບອະນຸຍາດດໍາເນີນການ ຫລື ເອກະສານທີ່ຈໍາເປັນ ຫລື ຕິດພັນ		
ຊື່	ປະເພດ	ໝາຍເຫດ
#{SUPPORT_NAME}	#{SUPPORT_TYPE}	#{SUPPORT_COMMENT}

ເອກະສານທີ່ຕ້ອງປະກອບສໍາລັບການຍືນຂໍເອກະສານ		
ຊື່ເອກະສານ	ປະເພດເອກະສານ	ຕິດຢ່າງເອກະສານ
#{ATTACHMENT_NAME}	#{ATTACHMENT_TYPE}	#{ATTACHMENT_FILE}

**ເອກະສານທີ່ຕ້ອງປະກອບສໍາລັບການຕໍ່ອາຍຸ**

ຊື່ເອກະສານ	ປະເພດເອກະສານ	ຕົວຢ່າງເອກະສານ
#{ATTACHMENT_NAME_RENEW}	#{ATTACHMENT_TYPE_RENEW}	#{ATTACHMENT_FILE_RENEW}

ຮູບແບບການຍືນເອກະສານ		
ການຍືນເອກະສານ		
ທີ່ຢູ່ຂອງພາກສ່ວນທີ່ຮັບຜິດຊອບ	ກົມຄືນຄວາມຖີ່, ກະຊວງໄປສະນີ, ໂທລະຄົມມະນາຄົມ ແລະ ການສື່ສານ	
ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ (ວັນ)	15	- ມີທະບຽນວິສາຫະກິດ ສໍາລັບຜູ້ທີ່ມີຈຸດປະສົງນໍາໃຊ້ຄືນຄວາມຖີ່ວິທະຍຸສື່ສານເພື່ອດໍາເນີນທຸລະກິດໃດໜຶ່ງ; ມີຖານະທາງດ້ານການເງິນທີ່ໝັ້ນຄົງ, ມີແຜນດໍາເນີນກິດຈະການຂອງຕົນ; - ເງື່ອນໄຂອື່ນຕາມແຕ່ລະປະເພດການສື່ສານ; ມີບຸກຄະລາກອນທີ່ມີຄວາມຮູ້ຄວາມສາມາດຕາມປະເພດທຸລະກິດ; ໄດ້ຮັບສິດໃນການໃຫ້ບໍລິການສື່ສານຜ່ານດາວທຽມ(ສໍາລັບດາວທຽມຕ່າງປະເທດ), ມີສໍານັກງານ, ມີການບໍລິການຫຼັງການຂາຍໃຫ້ລູກຄ້າ

ການຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ	
ເອກະສານມີກໍານົດອາຍຸ ຫຼື ບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸການນໍາໃຊ້ຈັກເດືອນ?
ມີ	12
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂສໍາລັບການຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ	
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂສໍາລັບການຕໍ່ອາຍຸໃບອະນຸຍາດ	ຜູ້ດໍາເນີນກິດຈະການ ກ່ຽວກັບການສື່ສານຜ່ານດາວທຽມ ສາມາດຂໍຕໍ່ອາຍຸໃບອະນຸຍາດ ຊຶ່ງຕ້ອງຍືນຄໍາຮ້ອງ ແລະ ເອກະສານ ປະກອບ 60 ວັນກ່ອນວັນໝົດອາຍຸນໍາໃຊ້. ໂດຍປະຕິບັດຕາມເງື່ອນໄຂທີ່ໄດ້ກໍານົດໄວ້ໃນໃບອະນຸຍາດ, ປະຕິບັດພັນທະ, ເສຍຄ່າທໍານຽມ ແລະ ຄ່າບໍລິການຢ່າງຄົບຖ້ວນ.

ຄ່າທໍານຽມສໍາລັບການຍືນຂໍເອກະສານ				
ມີຄ່າໃບຄໍາຮ້ອງ ຫຼື ບໍ່?	ຄ່າບໍລິການ	ຄ່າທໍານຽມທາງວິຊາການ	ຄ່າແບບຟອມຄໍາຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ມີ	0.00	200000.00	0.00	200000.00

<b>Comments</b>	ອີງຕາມລັດຖະບັນຍັດປະທານປະເທດ ເລກທີ 003/ປປທ			
<b>ຄ່າບໍລິການເພີ່ມເຕີມ</b>				
ລາຍການຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ				
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
<b>ຄ່າ ເປັນຄ່າ ທຳ ນຽມເພີ່ມເຕີມ</b>				

<b>ຄ່າທຳນຽມສຳລັບການຂໍຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ</b>				
<b>ມີຄ່າຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ ຫຼື ບໍ່?</b>	<b>ຄ່າບໍລິການ</b>	<b>ຄ່າທຳນຽມທາງວິຊາການ</b>	<b>ຄ່າໃບຄຳຮ້ອງ</b>	<b>ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ</b>
ມີ	0.00	50000.00	0.00	50000.00
<b>ຄ່າເປັນ</b>	ອີງຕາມລັດຖະບັນຍັດປະທານປະເທດ ເລກທີ 003/ປປທ			
<b>ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ</b>				
ລາຍການຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ				
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
<b>ຄ່າ ເປັນກ່ຽວກັບຄ່າ ທຳ ນຽມຕໍ່ອາຍຸເພີ່ມເຕີມ</b>				